

Palestine National Council

Speaker Office

Ref. _____

Date _____



المجلس الوطني الفلسطيني

مكتب الرئيس

الرقم : _____

التاريخ : _____

المجلس الوطني الفلسطيني يطالب المجتمع الدولي بتوفير حماية شعبنا من جرائم الاحتلال وإرهابه

2019-11-13

طالب المجلس الوطني الفلسطيني المجتمع ومؤسساته ذات الصلة بتوفير الحماية لأبناء الشعب الفلسطيني الأعزل من جرائم وعدوان الاحتلال الإسرائيلي المتواصل خاصة في قطاع غزة المحاصر.

وأدان المجلس الوطني الفلسطيني بشدة في تصريح صحفي صدر عن رئيسه سليم الزعنون اليوم عملية الاغتيال الجبانة التي استهدفت القيادي في الجهاد الإسلامي بهاء أبو العطا وزوجته فجر اليوم، جراء غارة إسرائيلية جبانة دمرت منزله، وما تبعها من غارات إرهابية أدت إلى استشهاد 11 من أبناء شعبنا وإصابة العشرات منهم.

واكد المجلس الوطني على أن مسؤولية مجلس الأمن الدولي التدخل الفوري لوقف هذه الجرائم الإرهابية العدوانية على أهلنا في قطاع غزة، وما تمارسه قوات الاحتلال في الضفة ومدينة القدس من جرائم وكان آخرها استشهاد عمر البدوي أمس في مخيم العروب، داعيا لاتخاذ إجراءات دولية عملية لوقف مسلسل الإجرام والإرهاب الإسرائيلي، مؤكدا حق شعبنا في الدفاع عن نفسه وحقوقه بكافة الوسائل المشروعة.

وشدد المجلس الوطني الفلسطيني على أن حكومة المستوطنين التي يقودها نتنياهو تتعمد التصعيد والإيغال في الدم الفلسطيني من خلال سياسة الاغتيالات الجبانة والقصف للمباني السكنية في محاولة منها للنيل من إرادة الشعب الفلسطيني، وقطع الطريق على استعادة الوحدة الوطنية الفلسطينية، وخدمة لأهداف داخلية إسرائيلية.

Palestine National Council

Speaker Office

Ref. _____

Date _____



المجلس الوطني الفلسطيني

مكتب الرئيس

الرقم : _____

التاريخ : _____

The Palestine National Council (PNC) calls on the international community to protect Palestinian people from the crimes and terrorism of the Israeli occupation

13th of Nov. 2019

PNC called on the international community and its institutions to provide protection to the unarmed Palestinian people from the crimes and aggression of the Israeli occupation, especially in the besieged Gaza Strip.

PNC strongly condemned the assassination of Mr. Bahaa Abul-Atta and his wife at the dawn of 12th of Nov. 2019, as a result of a cowardly Israeli air raid that destroyed his house and followed by subsequent Israeli terroristic raids that resulted in killing (10) and injured tens of Palestinians.

The responsibility of the United Nations Security Council is to intervene immediately, PNC stressed, to stop these aggressive terrorist crimes against Palestinian people in Gaza Strip, and the crimes perpetrated by the Israeli occupation forces in the West Bank and the city of Jerusalem. The most recent Israeli crime is killing the martyr Omar Al-Badawi yesterday in Al-Arroub Refugee Camp. PNC is calling for international action to stop the Israeli crimes and terrorism, stressing the right of Palestinian people to defend himself and his rights by all legitimate means.

PNC stressed also that the settlers' government led by Netanyahu deliberately escalates and exaggerates the bloodshed of Palestinians, through the policy of cowardly assassinations and shelling of residential buildings, in an Israeli attempt to undermine the will of the Palestinian people, block the way to restore Palestinian national unity, and serve internal Israeli goals and agenda